
Zápis  
ze 4. schůze školské rady při ZŠ Polná, Poděbradova 79, 588 13 Polná 

konané dne 5. 10. 2022 v 15:30 ve sborovně ZŠ 
 
 
Přítomni: Jiří Chvátal, DiS., Mgr. Stanislava Jeklová, Michal Jelínek, Mgr. Petr Klíma, Mgr. Martin Lexa, 

Ph.D., Mgr. Ladislava Staníková  

Přizván (on-line): Mgr. Zbyněk Wasserbauer, MBA, ředitel ZŠ Polná 

Omluveni:  

Nepřítomni: 
 
Program: 
1. Školní řád ZŠ Polná 
2. Výroční zpráva o činnosti školy 
3. Informace o zahájení školního roku a stavebních pracích  
4. Diskuze 

Usnesení č. 12/04/2022 
Školská rada při ZŠ Polná schvaluje program schůze v předloženém znění. 
 Hlasování: PRO – 6, PROTI – 0, ZDRŽEL SE – 0 
 
Bod 1 – Školní řád 
Ředitel školy předložil novou verzi školního řádu pro ZŠ Polná. Krátce okomentoval potřebu vydat nový 
řád, který je přehledněji členěn a má strukturu dle § 30 školského zákona. Školní řád byl projednán 
pedagogickou radou dne 5. 9. 2022. Ze strany členů školské rady nebyly vzneseny dotazy. 

Usnesení č. 13/04/2022 
Školská rada při ZŠ Polná schvaluje školní řád ZŠ Polná. 
 Hlasování: PRO – 6, PROTI – 0, ZDRŽEL SE – 0 
 
Bod 3 – Výroční zpráva o činnosti školy 
Pan ředitel okomentoval předloženou výroční zprávu, která vychází z osvědčeného formátu. 
V letošním roce byly pro srovnání doplněny výsledky přijímacích řízení žáku na střední školy ve srovnání 
s celorepublikovými průměry. Z porovnání vychází, že žáci polenské školy mají nadprůměrné výsledky. 
Ze strany členů školské rady nebyly vzneseny dotazy. 

Usnesení č. 14/04/2022 
Školská rada při ZŠ Polná schvaluje výroční zprávu o činnosti školy ve školním roce 2021/2022.  
 Hlasování: PRO – 6, PROTI – 0, ZDRŽEL SE – 0 
 
Bod 4 – Informace o zahájení školního roku a stavebních pracích 
Pan ředitel informoval o stavebních pracích, které v průběhu prázdnin probíhaly v ZŠ a z důvodu 
neočekávaných víceprací byly některé protaženy až do září. 
Na ZŠ Komenského byly rekonstruovány prostory dílen, zde je stále problém s vlhkostí, uvažuje se 
o zakoupení průmyslových odvlhčovačů. Dále byla dokončena poslední část fasády této budovy – 
západní štítová stěna. 
Na ZŠ Poděbradova byly rekonstruovány toalety v 1. a 2. patře staré budovy. Dále byla rekonstruována 
dešťová kanalizace vedoucí skrz budovu, a právě při této akci bylo zjištěno, že se zde nachází i další 
svody, které vůbec nebyly zaneseny v projektech. Tato kanalizace byla též v havarijním stavu, proto 
bylo přistoupeno i k její opravě, kdy musela být rozkopána podlaha v přízemí přístavby. Z toho důvodu 
byla posunuta realizace výměny podlahové krytiny v přízemí přístavby. V současné době je zde 
realizována stěrka, na kterou se bude pokládat PVC, nicméně stále ještě není ideální vlhkost podkladu, 
aby bylo možné PVC položit. Další záležitostí, která byla nově zjištěna, je problém svodu dešťové 



kanalizace v přístavbě, kdy se objevily mokré fleky v 1. patře. Kamerové zkoušky opět prokázaly špatný 
stav tohoto svodu. Oprava bude probíhat za provozu metodou rukávce. 
Bylo předáno staveniště pro stavební akci – přesun stávající plynové kotelny, který je podmínkou 
možnosti realizovat novou přístavbu ZŠ, na kterou město Polná získalo dotaci ve výši 49.500.000 Kč 
z programu ITI. Přípravné práce možná budou probíhat již v zimních měsících. Samotná realizace 
přístavby bude zahájena v roce 2023. 
 
Pan ředitel okomentoval zahájení školního roku, kdy je situace lepší, co se týče učitelského sboru, 
nicméně znovu je jedna kolegyně z 1. stupně dlouhodobě nemocná. Pro výuku angličtiny byli přijati 
dva studenti, kteří aktuálně dokončují VŠ. 
 
Bod 5 - Diskuze 
Mgr. Klíma – kvituje nové webové stránky školy 

Jiří Chvátal, DiS. – dotazuje se na realizaci úsporných opatření, zda se bude snižovat teplota ve třídách 
s tím, že někteří rodiče mají obavy, aby děti neseděly ve třídách v zimě. 

Mgr. Wasserbauer – ujistil, že škola bude dodržovat platné předpisy. V současné době až do konce 
roku 2022 platí výhodné ceny plynu, tzn. aktuálně není nezbytné přijímat žádná drastická opatření. 
Neví se, jak to bude s energiemi dále (od roku 2023), zajišťovalo vždy město i pro příspěvkové 
organizace. Nicméně obavy ze zimy ve třídách nejsou namístě.  

Jiří Chvátal, DiS. – na základě podnětu rodičů se táže, zda by nebylo možné, aby rodiče byli dopředu 
informováni o výdajích, které budou strhávány z elektronické peněženky. 

Mgr. Wasserbauer – tento podnět jsem již také obdržel. Je projednáno v rámci učitelského sboru, 
učitelé dostali pokyn, aby dopředu rodiče informovali. 

 
Žádné další dotazy nebyly ze strany členů školské rady předloženy. Schůze školské rady pokračovala 
prohlídkou realizovaných stavebních úprav v budově školy Poděbradova. 
 
 
Následně byla schůze v 16:20 ukončena. 
 
 
 
 
................................................... 
Mgr. Petr Klíma, v.r. 
předseda ŠR 
 
 
Zapsal: Mgr. Klíma 


